
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/06/2025 
 
Του:  Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη  
 
ΘΕΜΑ: «Υπό καθεστώς αγανακτήσεως, όπως και πέρυσι, και πάλι οι αγρότες 
του Λαγκαδά, οι οποίοι λόγω των αλλεπάλληλων κλοπών μετασχηματιστών της 
ΔΕΗ και έχοντας ως στόχο την προστασία των καλλιεργειών τους, ξεκίνησαν 
περιπολίες ζητώντας μέτρα φυλάξεως». 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Το παρελθόν έτος καταθέσαμε ερώτηση για το ίδιο ακριβώς θέμα και εκ των πραγμάτων 
η κατάσταση συνεχίζεται και κατά το τρέχον έτος. 
Όπως ανέγραψε ο ιστότοπος «TyposThess» τις 20ης Μαΐου (πηγή σχετικό τηλεοπτικὀ 
ρεπορτάζ της ΕΡΤ) και κατά τη φετινή χρονιά οι αγρότες του Λαγκαδά μετά τις 
αλλεπάλληλες κλοπές μετασχηματιστών από στύλους της ΔΕΗ, των οποίων η κλοπή 
προκαλεί προβλήματα για την υδροδότηση των καλλιεργειών τους λόγω διακοπών του 
ρεύματος, το οποίο είναι απαραίτητο για την άντληση του ύδατος, αναγκάζονται να 
κάνουν περιπολίες τις βραδινές ώρες προς αποτροπή περαιτέρω κλοπών 
μετασχηματιστών, πλέον των τεσσάρων οι οποίοι ήδη έχουν κλαπεί. Πλέον όμως των 
αγροτικών καλλιεργειών το πρόβλημα υφίσταται και για τις κτηνοτροφικές μονάδες.  
Δεν είναι όμως λύση οι περιπολίες πολιτών για προστασία των καλλιεργειών τους, αλλά 
απαιτούνται μέτρα φυλάξεως από τα νομίμως εντεταλμένα όργανα της πολιτείας.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Τι προτίθεται να πράξει, μέσω των αρμοδίων υπηρεσιών του, για το ανωτέρω και 
επαναλαμβανόμενο φαινόμενο προς προστασία της απρόσκοπτου υδροδοτήσεως των 
γεωργικών καλλιεργειών και των κτηνοτροφικών μονάδων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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